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Eric Verhelle, Christoph Werbrouck, Jürgen Deceuninck, Stefaan Degryse,  
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1. Verslag voorgaande vergadering. 
- Midwest-Seniorensportdag 2025 definitief: 15 mei in Izegem 
- Verslag goedgekeurd.  

 
 

2. Evaluatie Fietsmarathon 
- Financieel verslag wordt besproken:  

• Sponsorgeld omhoog (zou eerste keer zijn sinds 1990) 

• Besparen? Balpennen als gadget stopzetten. Er moet toch geen inschrijvingskaart 
ingevuld worden. 

- Vorige vergadering: leeftijdscategorieën bij volwassenen misschien toch te ruim na 
samenvoeging? Detailoverzicht aantal deelnemers per geboortejaar wordt bekeken. Er 
wordt op basis hiervan besloten dat de categorieën kunnen blijven zoals ze zijn. 
Opvallend dat weinig twintigers deelnemen aan de fietsmarathon. 

 
 

3. Wijziging tarievenreglement – advies. 
 
Eén van de opmerkingen uit de audit van de vrije tijdsdiensten was dat we in het zwembad te weinig 
inkomsten haalden uit de privé zwemlessen. De lesgevers, die meestal een 100-beurtenkaart hebben, 
komen er volgens de audit te goedkoop vanaf terwijl ze vele uren gebruik maken van het zwembad 
om hun bijberoep uit te oefenen. 
Voorstel om een 50- en 100-beurtenkaart in te voeren, specifiek voor de lesgevers. Kostprijs 400,00 
euro (50-bk.) en 800,00 euro (100-bk.) ongeacht van welke gemeente zij afkomstig zijn. 
Deze tarieven worden toegevoegd aan het algemeen tarievenreglement van het sportcentrum. 
 
De sportraad adviseert deze wijziging van het algemeen tarievenreglement van het sportcentrum 
gunstig. 
 
 

4. Stavaza diversen. 
 

4.1.  Renovatie kelder sporthal 
- Volgende week worden de oude urinoirs en toiletten in de kelder vervangen. 
- De aansluitingen naar poetsberging sporthal en annex worden ook in orde gebracht. 
- Er wordt gevraagd om ook nieuwe sloten op de toiletdeuren te plaatsen.  

 



 
 
 
 

4.2.  Verluchting annex 
- Plaatsing duurde uiteindelijk toch 1 week langer dan beloofd. 
- Vanaf 20 september volgen nog aansluiting door het dak en elektriciteit- en 

wateraansluiting. 
- Tot slot worden ventilatoren tussen sporthal en annex weggenomen en de openingen 

opgestopt. 
 

4.3.  Aanleg beachvolleybalveld 
- Prijsofferte voor omheining is meer dan 10.000 euro. Farys is ook gebonden aan de wet 

op de overheidsopdrachten en moet dus minimum 3 offerten hebben (>3000 euro). 
- Kan dus niet zomaar onmiddellijk geplaatst worden. 
- Vaststelling: zand bevat veel schelpen … Aannemer leverde verkeerde zand. In bestek 

Farys staat dat er gewassen rivierzand moet geleverd worden. Daar zitten geen schelpen 
in. Farys zal opdracht geven aan aannemer om het zeezand te vervangen door gewassen 
rivierzand. 

 
4.4. Nieuwe toegangscontrole zwembad 

 
Naast de verplichte jaarlijkse onderhoudswerken werden de vloeren aangepakt (voegen herstellen, 
grondige reiniging), de gevels en luchtgroep-onderdelen op het dak gereinigd, voegen instructiebad 
gereinigd en hersteld. Er werd ook een nieuwe antislip-laag op het ponton tussen groot en klein bad 
aangebracht. 
 
De oude tourniquet, nog van het vroegere zwembad, is niet meer te herstellen en wordt vervangen. 
Toegang zal gebeuren met QR-codes i.p.v. magneetstroken. De voorbereidende werken (verleggen 
elektriciteits- en netwerkkabels) werden vandaag afgerond. Morgen en overmorgen wordt de nieuwe 
tourniquet geplaatst. Tegen eind deze maand moet de nieuwe inkom volledig af zijn en komt er ook 
een kiosk voor zelfbediening (aankoop losse zwembeurten en verlengen beurtenkaarten). 
Vanaf vrijdag tot dan zitten we dus in een overgangsperiode. 
 
 

5. Rondvraag 
- Midwest Sportacademie 2024 – aanbod werd verspreid naar de sportclubs 

 
- Eind juli ontving Stefaan een mail dat het type van de rekening van de sportraad gewijzigd 

werd van zichtrekening naar bedrijfsrekening. Tot zijn grote verbazing stelde Stefaan plots 
vast dat privé betalingen via Payconiq die hij uitvoerde van de rekening van de sportraad 
afgingen en niet van zijn privérekening. Na consultatie bij de bank, bleek dit te liggen aan 
een instelling in de bank-app en was Stefaan niet de eerste met dit probleem. Stefaan 
heeft uiteraard de rekening aangezuiverd. 

 
- Volume toeter scorebord sporthal Moorslede is plots heel stil. Westerstrand komt dit 

volgende week dinsdagnamiddag bekijken. 
 

- Aangevoerde gravel voor herstellingen aan atletiekvoorzieningen in Guido Gezellelaan is 
gravel van tennisterreinen. Ideaal voor kogelstoten, minder voor aanloopstrook 
verspringen waar keitjes voor meer grip zorgen. Mee te nemen tegen volgend seizoen, 
atletiekseizoen loopt nu toch ten einde. 

 
- Onkruid groeit sneller dan het kan verwijderd worden (bosmaaien). We blijven strijden … 

iedereen wel zeer tevreden over het werk dat Jens levert. 
 

- Vuilnisbak op tennisterreinen kan niet meer geopend worden. Stefaan laat dit bekijken. 
 

- Toplaag tennisvelden vertoont heel wat slijtage na 9 jaar en is dus aan vernieuwing toe. 
Niet ongewoon. Mee te nemen naar volgende legislatuur. 



 
 
 

 
- Sportclubs blijven groeien. Gympie kampt met plaatsgebrek vooral voor de kleinsten. 

Zouden voor die groepen graag ook meer gebruik kunnen maken van de sporthal maar 
deze is volzet met volleybal. Ook Dynamivo blijft groeien en maakt steeds meer gebruik 
van Oltereeke. Dynamivo maakt ook op zaterdagvoormiddag gebruik van de turnzaal van 
de gemeenteschool voor de allerkleinsten. Ook daar is de opkomst zeer groot. 
 

- Tal van verenigingen zijn op zoek naar materiaalberging: TP Moorslede, The Rangers, 
Oudercomité Bunderboog, toneel, … komen allemaal bij ons aankloppen maar wij kunnen 
de oplossing niet bieden. 

 
- Hangjongeren blijven een probleem en zitten overal: speelbos, terras TP Moorslede, 

kelder sporthal, kruipen over houten hek aan artiestenkleedkamer De Bunder, … 
 

- Voorbereidende werken voor de plaatsing van een laadpaal op parking Grimmertinge zijn 
klaar. Er komt ook nog een laadpaal aan de parking van de 4Link (Molenstraat). 

 
 
VOLGENDE VERGADERING : voorlopig geen gepland … 
 
 
 
 
Stefaan Degryse,       Henk Smagghe, 
Verslaggever.        Voorzitter. 
 

 

 

 

 

 


